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Container, particularly for cosmetics comprising a closure device operated from the outside by a push-button.
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Dose, insbesondere zur Aufnahme von Schminke, mit einer Verschlussvorrichtung, die von aussen mittels eines Druckknopfes betätigbar ist.
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Abstract (en)
Container comprising a closure device comprising a first member, consisting of a round body, in particular a sphere (15), mounted on a rod (16)
fixed on the lid, and a second member, comprising a ramp (17) and two flexible guides (18, 18'), preferably diverging in the direction of rise of the
ramp, this second member being integral with a push-button (19) which can be operated from outside the container. By displacing the push-button
(19), the second member of the closure device is displaced, which forces the sphere (15) to rise over the ramp (17) and to be displaced between the
flexible guides (18, 18') until it is ejected; the container is then partly open. <IMAGE>

Abstract (fr)
Boîtier comportant un dispositif de fermeture comportant un premier organe constitué par un corps rond, en particulier une sphère (15), monté sur
une tige (16) fixée sur le couvercle et un deuxième organe comportant une rampe (17) et deux guides flexibles (18, 18'), de préférence, divergeant
dans le sens de montée de la rampe, ce deuxième organe étant solidaire d'un poussoir (19) manoeuvrable de l'extérieur du boîtier. En déplaçant le
poussoir (19), on déplace le deuxième organe du dispositif de fermeture, ce qui oblige la sphère (15) à monter sur la rampe (17) et à se déplacer
entre les guides flexibles (18, 18') jusqu'à ce qu'elle soit éjectée ; le boîtier est alors entrouvert. <IMAGE>
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